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Or.0003.119.2022 

 

Pan  
Marek Giemza 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie uwzględnienia ulicy 

Dereniowej w realizowanym Programie Operacyjnym Cyfrowa Polska i zlecenie 

firmie NEXERA Sp. z o.o. wybudowania szerokopasmowej sieci 

światłowodowej – informuję, że Wydział Informatyki Urzędu Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego prowadził na prośbę firmy Nexera rozmowy o dogęszczeniu sieci 

światłowodowej na terenie miasta. Na podstawie obustronnych rozmów i analiz 

wskazana przez Pana Radnego ulica Dereniowa została przez Wydział Informatyki 

uwzględniona do wykonania prac, jednakże z przyczyn technicznych nie została 

uwzględniona przez firmę Nexera. Projekt i budowa światłowodów ww. 

operatora opiera się na technologii napowietrznej i wymaga słupów 

energetycznych o odpowiednich parametrach do wykonania instalacji lub 

zezwolenia przez mieszkańców na umieszczenie słupów w obrębie swoich 

działek. Z tych przyczyn nie ma możliwości budowy instalacji światłowodowej 

dla ulicy Dereniowej. 

Dodatkowo informuję, że Gmina Ostrowiec Świętokrzyski nie planuje rozbudowy sieci 

internetowej na osiedlu Gutwin. Infrastruktura światłowodowa, która jest w 

zarządzaniu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski była wykonana wyłącznie do placówek 

edukacyjnych oraz jednostek i spółek Gminnych. Gmina Ostrowiec Świętokrzyski nie 

jest operatorem telekomunikacyjnym w związku z tym nie może świadczyć usług 

dostępu do Internetu. 

 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 

 
 

  

 

 


